



Muscat: 26 March 2024

مسقط : 26 مارس 2024

List of Nominees for Board of Directors membership

Dhofar International Development and Investment Holding Company SAOG ("the Company") would like to inform the Capital Market Authority, Muscat Stock Exchange, and all investors that the Company has received the applications for the Board of Directors' membership as follows:

Sheikh Khalid Mustahail Ahmed Al Mashani

Sheikh Khalid is the Board Chairman and the Chairman of the ENRC Committee of the Company. He is the Chairman of the Board of Directors of Bank Muscat SAOG; Vice Chairman of the Board of Directors of Al Omaniya Financial Services Co. SAOG and member of the Board of Directors of Dhofar Food and Investment Company SAOG.

He earned B.Sc. in Economics from UK, holds a Master's degree in International Boundary Studies from School of Oriental and African Studies from the University of London, UK and possesses a vast experience in managing Omani public joint stock companies.

Mr. Tariq Abdulhafidh Salim Al Aujaili

Mr. Tariq is the Board Vice Chairman of the Company. He is also the Vice Chairman of Oman Investment and Finance Co. SAOG and Dhofar Insurance Co. SAOG and a member of the Board of Directors of Bank Dhofar SAOG.

He holds a Bachelor of Science degree in accounting and finance from the London School of Economics & Political Science. He has extensive experience of directorship in Public Joint Stock Companies.

Mr. Salim Abdullah Faraj Al Awadi

Mr. Salim is the member of the Board of Directors of the Company as well as Chairman of the Board of Directors of Dhofar Poultry Company SAOC and a member of the Board of Directors of Dhofar Food and Investment SAOG.

Mr. Salim is currently the Deputy Chief Executive Officer of Al Omaniya Financial Services Company SAOG.

He holds postgraduate diploma in Accounting and a Master of Business Administration from the University of London, UK. He has more than 31 years of experience in various fields, such as finance, oil and gas and has extensive experience in managing Public Joint Stock Companies.

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

تود شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار القابضة ش.م.ع. ("الشركة") أن تحيط الأفاضل / الهيئة العامة لسوق المال، بورصة مسقط، وكافة المستثمرين بأن الشركة تلقت الطلبات التالية للترشح لعضوية مجلس الإدارة القادم:

الشيخ خالد بن مستهليل المعشني

الشيخ خالد رئيس مجلس إدارة الشركة للأعوام 2021-2023 ويرأس اللجنة التنفيذية والترشيحات والمكافآت، وهو رئيس مجلس إدارة بنك مسقط ش.م.ع. ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة العمانية لخدمات التمويل ش.م.ع.، كما أنه عضو في مجلس إدارة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. حاصل على شهادة بكالوريوس في الاقتصاد من المملكة المتحدة وشهادة الماجستير في دراسات الحدود الدولية من معهد الدراسات الشرقية والإفريقية التابع لجامعة لندن بالمملكة المتحدة، يتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.

الفاضل طارق بن عبدالحافظ بن سالم العجيلي

الفاضل طارق نائب رئيس مجلس الإدارة في الشركة، نائب رئيس مجلس إدارة شركة عمان للاستثمارات والتمويل ش.م.ع.، كما أنه نائب رئيس مجلس إدارة شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.، وعضو في مجلس إدارة بنك ظفار ش.م.ع. حاصل على شهادة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من كلية لندن للاقتصاد والعلوم السياسية بالمملكة المتحدة. ولديه خبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.

الفاضل سالم بن عبدالله فرج العوادي

الفاضل سالم هو عضو في مجلس إدارة الشركة، رئيس مجلس إدارة شركة دواجن ظفار ش.م.ع.، وعضو في مجلس إدارة شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع. يعمل الفاضل سالم حالياً نائباً للرئيس التنفيذي للشركة العمانية لخدمات التمويل ش.م.ع.

حاصل على شهادة دبلوم الدراسات العليا في المحاسبة وعلى درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة لندن بالمملكة المتحدة، ولديه خبرة لأكثر من 31 سنة في مجالات متعددة منها التمويل والنفط والغاز، يتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.



Handwritten signature in blue ink.



Mr. Faisal Mohamed Moosa Al Yousef

Mr. Faisal is the member of the Board of Directors of the Company, Chairman of the Board of Directors of Muscat Finance Co. SAOG; member of Board of Directors of Bank Dhofar SAOG and a member of the Board of Directors of Al Anwar Investment SAOG. He is also the Chairman of the Board of Directors of Al Ruwad International for Education Services Executive Director of Muscat Electronics and CEO of Al Yousef Group LLC (AYG).

He holds Bachelor of Science in Economics from the University of London, UK. He is a Fellow Chartered Certified Accountant (FCCA, UK) and holds Executive MBA from Oxford university (Said Business School). He also has Advance Diploma in insurance from the Bahrain Institute of Banking and Finance. He has worked with Ernst & Young as an audit specialist and has vast experience in managing Omani public joint stock companies.

Mr. Omar Ahmed Abdullah Al Shaiki

Mr. Omar is a member of the Board of Directors of the Company, Chairman of the Board of Directors of Financial Services Co. SAOG and is currently the Deputy Chief Executive Officer of Dhofar Insurance Company SAOG.

He holds an MBA Degree from the University of Southern Colorado, USA and a Bachelor of Science in Business Administration with a major in Management from the same University. He has extensive experience in managing Omani public joint stock companies.

Sheikh Saud Mustahil Ahmed Al Mashani

Sheikh Saud is a member of the Board of Directors of the Company, member of the Board of Directors of Bank Muscat SAOG, and member of Board of Directors of Dhofar Food and Investment Company SAOG.

He holds a Master's degree in International Diplomacy from the University of East Anglia (UK) in 2015. He also holds a degree in business administration from Staffordshire University, United Kingdom in 2010. He is currently the Director of Marketing and Business Development at Muscat Overseas Group and has diverse experience in different sectors such as financial, real estate, trade, travel, insurance and joint ventures sectors. He has vast experience in managing Omani public joint stock companies.

الفاضل فيصل بن محمد بن موسى اليوسف

الفاضل فيصل بن محمد بن موسى اليوسف، رئيس مجلس إدارة شركة مسقط للتمويل ش.م.ع.ع، وهو عضو مجلس الإدارة في بنك ظفار ش.م.ع.ع، عضو مجلس الإدارة بشركة الأنوار للإستثمار ش.م.ع.ع. كما انه رئيس مجلس إدارة الرواد العالمية والمدير التنفيذي لشركة مسقط للإلكترونيات والرئيس التنفيذي لمجموعة اليوسف. حاصل على شهادة محاسب قانوني معتمد (إتحاد المحاسبين القانونيين، المملكة المتحدة). وحاصل على درجة الماجستير تنفيذي في إدارة الأعمال من جامعة أكسفورد) كلية سعيد لإدارة الأعمال كما انه عمل مع شركة إرنست أند يونج محاسبون قانونيون في سلطنة عمان والإمارات العربية المتحدة كأخصائي تدقيق. دبلوم متقدم في دراسات التأمين من معهد البحرين للدراسات المصرفية والمالية ويتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.

الفاضل عمر بن احمد بن عبدالله الشيخ

الفاضل عمر بن احمد بن عبدالله الشيخ، رئيس مجلس إدارة شركة الخدمات المالية ش.م.ع.ع ويعمل حالياً في منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع. حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كولورادو الجنوبية بالولايات المتحدة الأمريكية وعلى درجة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من نفس الجامعة ويتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.

الشيخ سعود بن مستهيل بن احمد المعشني

الشيخ سعود بن مستهيل بن احمد المعشني، عضو مجلس إدارة بنك مسقط ش.م.ع.ع، كما انه عضو في مجلس إدارة شركة ظفار للأغذية والاستثمار ش.م.ع.ع، حاصل على شهادة الماجستير في الدبلوماسية الدولية من جامعة إيست أنجاليا (المملكة المتحدة) عام 2015. وحاصل على شهادة إدارة الأعمال من جامعة ستافوردشاير عام 2010 من المملكة المتحدة. يشغل منصب مدير التسويق وتطوير الأعمال التجارية في مجموعة مسقط أوفرسيز، ولديه خبرة متنوعة في مختلف القطاعات ومنها المالي، العقارات، التجارة، السفر، التأمين والمشاريع المشتركة. ويتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.



Handwritten signature in blue ink.



H.E. Dr Hamad Salim Rashid Al Rawahi

H.E. Dr. Hamad has more than 35 years of extensive experience in various sectors during which he held many leadership positions, the recent position being the CEO of the Telecommunications Regulatory Authority for the period 2011 - 2020. He is currently a member of the State Council, Chairman of the Board of Directors of Awasr Company, and Chairman of the Technology and Innovation Committee. Furthermore, he previously he was the member of the Board of Directors of the Information Technology Authority, Chairman of the Cybersecurity Committee and Head of the Digital Forensics Laboratory, and an independent non-executive director at Bank Sohar SAOG for the period 2007 - 2011 and director of the Omani Qatari Telecommunications Company SAOG from 2007 to 2011.

He holds a PhD and MA in Philosophy from Cranfield University, and a BA from the University of Salford and the Royal Defense College (2005) in London. He is a certified IT professional from the United Kingdom, and a member of Chatham House in London.

Sheikh Mohamed Abdullah Al Rawas

Sheikh Mohamed is a member of the Board of Directors of Al Anwar Investments SAOG and Dhofar Food and Investments Company SAOG. He was earlier the Board member in Oman Aviation Services Company SAOC, Oman and Emirates Investment Holding Company SAOG, Vice Chairman of the Board of Directors of Raysut Cement Company SAOG, member of the Board of Directors of the Oman Chamber of Commerce and Industry and representative of the Chamber in the Union of Arab Banks represented the Chamber in the ESCWA meetings in Beirut, Chairman of the Banking and Investment Committee in the Chamber, Member of the Temporary Committee for Economic Diversity in the Central Bank of Oman, member of the Board of Directors Literacy & Ministry of Education, Vice Chairman of the Board of Directors of the Gulf Plastic Company and a member of the Board of Directors of Global Computer services LLC (Globcom). He is also a partner and member of the Board of Directors of Al Rawas Holding Group and a shareholder partner in Oman Treasures Holding Company.

He holds an honorary doctorate in business administration from Luton University in 2005 and serve as Chairman of the Board of Directors of Majan University College. He holds a Bachelor's degree in Business Administration, majoring in Finance and Investment, from Cairo University. He has extensive experience in managing Omani public joint stock companies.

المكرم الدكتور حمد بن سالم الرواحي

يتمتع الدكتور حمد بخبرة واسعة تزيد عن 35 عاماً في مختلف القطاعات تولى خلالها العديد من المناصب القيادية وكان آخرها منصب الرئيس التنفيذي لهيئة تنظيم الاتصالات للأعوام 2011 - 2020، وهو حالياً عضواً في مجلس الدولة، ورئيس مجلس إدارة شركة أواسر، ورئيس لجنة التكنولوجيا والابتكار. علاوة على ذلك، شغل سابقاً منصب عضو مجلس إدارة هيئة تقنية المعلومات، ورئيس لجنة الأمن السيبراني ورئيس مختبر الأدلة الجنائية الرقمية، بالإضافة إلى كونه مديراً مستقلاً غير تنفيذي في بنك صحار ش.م.ع.ع. من 2007 إلى 2011 ومدير الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع. من 2007 إلى 2011.

حاصل على درجة الدكتوراه والمجستير في الفلسفة من جامعة كرانفيلد، وشهادة البكالوريوس من جامعة سالفورد وكلية الدفاع الملكية (2005) في لندن. وهو معتمد ومتخصص في تكنولوجيا المعلومات من المملكة المتحدة، وعضو في تشاتام هاوس في لندن.

الشيخ محمد بن عبدالله الرواس

الشيخ محمد هو عضواً في مجلس إدارة شركة الأنوار للإستثمارات ش.م.ع.ع. وشركة ظفار للأغذية والإستثمار ش.م.ع.ع. كما شغل سابقاً عضوية كل من الشركة العمانية لخدمات الطيران ش.م.ع.م. وشركة عمان والإمارات للإستثمار القابضة ش.م.ع.ع. ونائب رئيس مجلس إدارة شركة ريسوت للأسمنت ش.م.ع.ع.، عضو مجلس إدارة غرفة وتجارة صناعة عمان وممثل الغرفة في اتحاد المصارف العربية وممثل الغرفة في اجتماعات الاسكوا ببيروت وكان رئيس لجنة البنوك والإستثمار بالغرفة، عضو اللجنة المؤقتة للتنوع الاقتصادي في البنك المركزي، عضو مجلس إدارة محو الأمية ووزارة التربية والتعليم نائب رئيس مجلس إدارة الشركة الخليجية للبلاستيك وعضو مجلس إدارة العمانية الدولية للكمبيوتر. كما أنه شريك وعضو مجلس إدارة مجموعة الرواس القابضة وشريك مساهم في شركة كنوز عمان القابضة.

حاصل على الدكتوراه الفخرية في إدارة الأعمال من جامعة لوتون في 2005 وعمل في رئاسته مجلس إدارة كلية مجان الجامعية. كما أنه حاصل على بكالوريوس إدارة أعمال تخصص مالية وإستثمار من جامعة القاهرة. ويتمتع بخبرة واسعة في إدارة الشركات المساهمة العامة.



Handwritten signature in blue ink.



Mr. Ali Mustafa Al Lawati

Mr. Ali has extensive experience of 30 years in various fields, such as banking services, private banking, wealth management, brokerage and branch operations. Mr. Ali is currently working at the National Bank of Oman as Assistant General Manager for the Private Banking and Segments from 2021 onward. He was earlier a member of the Board of Directors of Muscat Clearing and Depository Company and the Omani Brokerage Company. He holds a Master's degree in Business Administration from the University of Strathclyde, Glasgow.

Dr. Maher Ahmed Al Bahrani

Mr. Maher has over 28 years of extensive experience in various fields, such as administration, finance, human resources, and financial analysis. He has experience in project management, preparing annual and five-year strategic and operational plans, and following up on their implementation. Mr. Maher worked in the Ministry of Education and the Ministry of Higher Education in various departments as Head of the Workforce Planning Department, Director of the Educational Needs Department, and Director of the Administrative and Financial Affairs Department. He holds a Ph.D. in Management and Development (Finance) with distinction and honors from Mohammed I University / Morocco.

Eng. Musallam Said Salim Al Maashani

Engineer Musallam Al Maashani, an oil industry veteran, is recognized for his safety-conscious approach and adept leadership. With a background he possesses hands-on expertise in Workover Rig operations and Flowline/Pipeline construction. Musallam has honed his leadership skills through executive programs at IMD Business School, Switzerland, and NSU Singapore. A graduate of the Oman National CEO Programme 2017, he earned acclaim as Best CEO of the Year (2020) and Energy Innovator of the Year (2023). Accolades include Best Practice in Operational Excellence Award from OPAL and PDO consecutively from 2020 till 2023, alongside the RRICV award from PDO in 2022.

He holds a Master's degree in Electrical Engineering (MSc., University of Toledo, USA) and Petroleum Engineering (MTech, Curtin University, Australia) and a bachelor's degree in computers.

الفاضل علي بن مصطفى اللواتي

الفاضل علي ذوو خبرة واسعة ولمدة تمتد الى 30 عاما في مختلف المجالات ومنها الخدمات المصرفية بما في ذلك الخدمات المصرفية الخاصة وإدارة الثروات والوساطة والتدقيق الداخلي وعمليات الفروع. يعمل حاليا الفاضل علي في البنك الوطني العماني بوظيفة مساعد المدير العام للخدمات المصرفية الخاصة والشرائح منذ عام 2021 وحتى تاريخه. وشغل سابقا عضوية كل من شركة مسقط للمقاصة والإيداع وجمعية الوساطة العمانية. حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة ستراتكلاند - غلاسكو.

الدكتور ماهر بن احمد بن عبدالله البحراني

الفاضل ماهر ذوو خبرة واسعة تمتد لأكثر من 28 سنة في مختلف مجالات الإدارة والمالية والموارد البشرية والتحليل المالي، ولديه خبرة في إدارة المشاريع وإعداد الخطط الاستراتيجية والتشغيلية السنوية والخمسية ومتابعة تنفيذها. عمل الفاضل ماهر في وزارتي التربية والتعليم ووزارة التعليم العالي في مختلف الأقسام ومنها رئيس قسم تخطيط القوى العاملة، مدير دائرة الاحتياجات التعليمية ومدير دائرة الشؤون الإدارية والمالية. حاصل على شهادة الدكتوراة في الإدارة والتنمية (تمويل) بتقدير امتياز مع مرتبة الشرف من جامعة محمد الأول / المغرب.

المهندس مسلم بن سعيد بن سالم المعشني

المهندس مسلم المعشني، أحد الخبراء المخضرمين في مجال صناعة النفط، معروف بنهجه المراعي للسلامة وقيادته الماهرة. ومع فهو يمتلك أيضا خبرة عملية في عمليات حفر الآبار وبناء خطوط التدفق/خطوط الأنابيب. وقد صقل المهندس مسلم مهاراته القيادية من خلال البرامج التنفيذية في كلية IMD للأعمال بسويسرا و NSU سنغافورة. تخرج من برنامج الرؤساء التنفيذيين الوطني العماني لعام 2017، وحصل على جائزة أفضل رئيس تنفيذي للعام (2020) ومبتكر الطاقة للعام (2023). وتشمل الجوائز جائزة أفضل الممارسات في التميز التشغيلي من أوبال وشركة تنمية نفط عُمان على التوالي من عام 2020 حتى عام 2023، إلى جانب جائزة RRICV من شركة تنمية نفط عُمان في عام 2022. حاصل على شهادة الماجستير في الهندسة الكهربائية (ماجستير، جامعة توليدو، الولايات المتحدة الأمريكية) وهندسة البترول (MTech، جامعة كيرتن، أستراليا) وبيكالوريوس الحاسب الآلي.

Jamal Kamel Rasheed \Company secretary



(Handwritten signature)

جمال كامل رشيد / امين سر الشركة